
Bestyrelsesmøde d. 13.12.22

Mødedeltager: Anesa, Pia, Ole, Lars, Lise & Gitte

Afbud: Torben

Referat: Gitte

Ordstyrer: Pia

Faste punkter.

1. Regnskab – intet nyt
2. Nyt fra grundejerforeningen Gyngemosepark – intet nyt
3. Info fra beboer på bestyrelsesmail – samlet under status på varmeanlæg
4. Akut eller igangværende håndværkeropgaver - ingen 

   
Sager til debat.

1. Affaldssorteringen – Det går ikke specielt godt!
Bestyrelsen havde en god dialog omkring udfordringerne med affaldssorteringen og vi 
besluttede at der skulle et brev i samtlige andelshavere/beboers postkasse, med en 
opfordring til at være mere skarp på hvordan man sortere sit affald.
Konsekvensen, når det ikke sker er, at jo dårligere vi er til at affaldssortere, jo større bliver 
strafbøden som kommunen tildeler os.
Den 19.12.2022 er der lagt brev i samtlige postkasser samt hængt et’ op, på dørene til 
affaldsrummene.

Sager til orientering. 

1. Status varmeanlæg 
VVS-manden og KL service arbejder stadig på udfordringerne med varmeanlægget. 
Pt. er det en føler, til selve styringen, som giver udfordringer – en ting er dog sikkert, de 
fortsætter indtil det kører som det skal. Hvad tidshorisonten er vides ikke. 
Hvis du oplever udfordringer med varmen i din lejlighed, vil vi anbefale at du tager fat i KL 
service og du finder både tlf.nr. samt mailadresse på opslagstavlen, i opgangen.

                                 Bestyrelsen ønsker alle en rigtig god jul og et godt nytår 🎄 🎅 🤶 🎄  

                                                 Næste bestyrelsesmødet d.25.01.2023 er hos Gitte


